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Nuuk, den 28. april 2010.

I medfør af § 36, stk. 1 i Inatsisartuts Forretningsorden fremsætter jeg følgende spørgsmål til 
Naalakkersuisut:

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 
• Hvilke  planer  har  Naalakkersuisut  med  hensyn  til  udvidelse  af  isbjørnekvoten  i 

Tasiilaq, da man allerede har fanget årets kvote?
(Hans Enoksen)

Begrundelse:
Årets kvote af isbjørne i Tasiilaq er allerede fanget, nu hvor vi først har april.

Det er naturligvis meget hårdt for fangerne, da deres kvote af isbjørne for året allerede er opbrugt 
for resten af året. Jeg vil spørge Naalakkersuisut, om de har overvejelser om at give yderligere 
kvote af isbjørne til fangerne i Tasiilaq?

Det bliver yderligere forværret af, at der er lukket for indhandling af sælskind i 2 måneder og 
isbjørnekvoten er opbrugt; hvad skal fangerne så leve af i Tasiilaq?

Vil Naalakkersuisut på nogen måde give støtte til fangerne, nu hvor isbjørnekvoten er opbrugt og 
der er lukket for indhandling af sælskind? Regninger og leveomkostninger er der jo stadigvæk og 
det er meget begrænset med andre indtægtsmuligheder, hvorfor jeg spørger Naalakkersuisut, om 
de har planer for at hjælpe fangerne?

Jeg ønsker svar på mine spørgsmål inden for 10 arbejdsdage.

Med venlig hilsen

Hens Enoksen
Siumut
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